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>【篇一】庆祝端午佳节英语祝福寄语
1、有种友谊，无须挂齿，却心领神会，祝端午节快乐!
There is a friendship that does not need to be hung up, but it is understood. Wish Dragon Boat Festival happy!
2、送你一条端午短信，传递我的祝愿，祝端午节快乐。
Send you a message of the Dragon Boat Festival, convey my wishes, happy Dragon Boat Festival.
3、在端午节的日子里，寄一份祝福给你，愿你拥有真心的快乐与喜悦!
In the Dragon Boat Festival, I send you a blessing. May you have true happiness and joy.
4、端午节，我给你祝愿，祝你总如愿，快乐每一天!
I wish you the Dragon Boat Festival. I wish you all the best and every day!
5、祝福声声不间断，送来欢乐满人间。祝端午快乐无限!
The blessing is continuous and brings joy to the world. Wish Dragon Boat Festival happiness unlimited!
6、端午节到了，让我为你送上一份祝福：端午安康!
The Dragon Boat Festival is coming. Let me send you a blessing: Dragon Boat Festival!
7、祝端午快乐笑满家园，生活美满好运连连。
I wish you a happy and happy life in the Dragon Boat Festival.
8、愿平安永远对你微笑，愿健康总是格外关照。端午节，愿你一切都好!
May peace always smile at you, and your health will always be taken care of. I wish you all the best in Dragon Boat Festival!
9、端午至，愿您生活美满，开心快乐就好!
Dragon Boat Festival, I wish you a happy life, happy and happy!
10、愿你度过这美好的一切，端午节快乐。
I wish you all the best and enjoy the Dragon Boat Festival.
11、祝安康如意，幸福无敌，端午安康!
I wish you good health and happiness.
12、吃粽子，送祝福，生活美满富足!端午安康!
Eat zongzi, send blessings, live happily and riches! Dragon Boat Festival is healthy!
13、愿你和成功一路奔跑，将平安紧紧拥抱，跟幸福携手到老!
May you and success run all the way, embrace peace and join hands with happiness.
14、愿你在端午这个特别的日子里，好运连连，惊喜不断。
May you have good luck on the special day of Dragon Boat Festival.
15、端午节，想朋友，念家乡，祝君安康早辉煌。
Dragon Boat Festival, like friends, read home, Zhu Jun Ankang brilliant.
16、记住：你微笑时我的世界也微笑，祝端午节快乐!
Remember: when you smile, my world smiles. Wish Dragon Boat Festival happy!
17、片片粽叶片片情，给你一份好心情;粒粒糯米粒粒真，给你一份友情深。
Pieces of rice leaves, love, give you a good mood; grain glutinous rice grain really, to give you a friend deep love.
18、祝你端午乐开怀，幸福快乐到永久!
I wish you a happy Dragon Boat Festival and a happy and lasting life.
19、祝福我的朋友，端午节开心快乐!
Bless my friends, happy Dragon Boat Festival!
20、端午节假期到，祝你假期快乐，好运连连，幸福绵绵!
On the Dragon Boat Festival, I wish you a happy holiday, good luck and happiness.
>【篇二】庆祝端午佳节英语祝福寄语
1、端午节之际，祝你温馨快乐，幸福环绕!
On the occasion of Dragon Boat Festival, I wish you a warm, happy and happy surround.
2、粽叶裹住你过去的美好，米粒黏住你现在的幸福，龙舟承载你未来的梦想。
Bamboo leaves wrapped in your past beauty, rice grain stick to your present happiness, dragon boat carries your dream in the future.
3、端午节，想朋友，念家乡，祝君安康早辉煌。
Dragon Boat Festival, like friends, read home, Zhu Jun Ankang brilliant.
4、端午节，送你粽子一个，愿你幸福围绕，好运相随，端午快乐!
Dragon Boat Festival, send you a zongzi, wish you happiness around, good luck to follow, happy Dragon Boat Festival!
5、端午节到了，愿你快乐相伴，万事如意。
The Dragon Boat Festival is here. I wish you all the best.
6、看来看去，这年头，我只能相信友情了，所以发条短信祝福你，愿你端午节快乐!
Looks like, this year, I can only believe in friendship, so send a message to bless you, wish you a happy Dragon Boat Festival!
7、愿鲜花与绿叶结伴，点缀你绚丽的人生，愿你端午节快乐!
May flowers and green leaves accompany you to decorate your gorgeous life. May you have a happy Dragon Boat Festival!
8、端午，我要结结实实套牢你，端午节祝福语送你!
Dragon Boat Festival, I want to knot solid and hold you, Dragon Boat Festival blessings to you!
9、祝福声声不间断，送来欢乐满人间，祝端午快乐无限!
Bless the sound, bring joy to the world, wish the Dragon Boat Festival happiness!
10、吃粽子，送祝福，生活美满富足!端午安康!
Eat zongzi, send blessings, live happily and riches! Dragon Boat Festival is healthy!
11、多锻练身体，少打麻将，才能多吃粽子，天天健康!
Do more exercise and less mahjong, so that you can eat more rice dumplings and get healthy every day!
12、端午节，端出好心情，端出好生活!
Dragon Boat Festival brings good mood and brings good life.
13、让这件外套紧紧伴着你度过每分每秒，祝端午节快乐!
Let this coat closely accompany you to spend every minute and every second, wish Dragon Boat Festival happy!
14、祝你生活都如意，事事顺利健康长;天天快乐幸福多，梦想成真好运来!
I wish you all the best in your life and everything goes smoothly and healthily.
15、有种友谊，无须挂齿，却心领神会，祝端午节快乐!
There is a friendship that does not need to be hung up, but it is understood. Wish Dragon Boat Festival happy!
>【篇三】庆祝端午佳节英语祝福寄语
1、我说：要看短信的人端午节快乐!
I say: to see the person of message Dragon Boat Festival is happy!
2、愿我能把世上的祝福带给你，祝端午节快乐!
May I can put the best blessing to you, and wish Dragon Boat Festival is happy!
3、记住：你微笑时我的世界也微笑，祝端午节快乐!
Remember: you smile smile of my world, wish Dragon Boat Festival is happy!
4、让这件外套紧紧伴着你度过每分每秒，祝端午节快乐!
Let this coat tightly with pass every minute near you, wish Dragon Boat Festival is happy!
5、身为朋友的我，祝你端午节快乐。
As friends, I wish you happy Dragon Boat Festival
6、不一定常常联络，但一定放在心上;身为朋友的我，祝你端午节快乐。
Not often contact, but must heart, As friends, I wish you happy Dragon Boat Festival
7、祝端午节快乐幸福。
Wish Dragon Boat Festival is happy
8、祝愿你一切都如意，端午节快乐。
Wish you all the luck, the Dragon Boat Festival is happy
9、预祝您和您的家人端午节快乐!
Wish you and your families have a nice holiday!
10、有种友谊，无须挂齿，却心领神会，祝端午节快乐!
Without it, the gutty friendship, but got the message, wish Dragon Boat Festival is happy!
11、缘分，让我遇见你;开心，让我认识你;牵挂，让我想起你;友谊，让我们在一起;信息，让我不得不发给你;祝愿你一切都如意，端午节快乐。
Fate, let me meet you; Happy, let me know you; Passions, reminds me of you; Friendship, let us together; Information, let me have to send you; Wish you all the luck, the Dragon Boat Festival is happy
12、夏日的到来，愿你心情舒畅，曾落下的问候，这一刻一起补偿，所有的关心，凝聚这条短信，祝端午节快乐。
The arrival of summer, wish you good mood, had dropped greetings, in this moment, all the concern with compensation, condensing this message, wish Dragon Boat Festival is happy
13、永远开开心心快快乐乐，祝端午节快乐!
Always happy, happy heart, wish Dragon Boat Festival is happy!
14、丝丝柔柔的微风，传去了节日的祝辞，飘向远方的你，愿你度过这美好的一切，端午节快乐。
Filar silk gentle breeze, preach to the festival, piaoxiang distant remarks of you, may you have this wonderful everything, Dragon Boat Festival is happy
15、不用语言来表达只用实际来拥有祝你端午节快乐。
I do not have words to express, only to have reality, I wish you a happy Dragon Boat Festival
16、桃儿红，杏儿黄，五月初五是端阳，粽子香，包五粮，剥个粽子裹上糖，幸福生活万年长，祝您端午节快乐!
Peach son red, apricot yellow, fifth is the son of DuanYang, zongzi incense, packet five grain, wrapped candy strip a zongzi, a happy life million older, wish you happy Dragon Boat Festival!
17、祝福我的朋友，端午节开心快乐!
Best wishes to my friends, the Dragon Boat Festival happy to be joyful!
18闻着粽子香，思念漂过江，你我相隔几百里，在端午节的时候强烈，我想和你一起分享端午节的快乐。
While dumplings smell of incense, missing float the river, you and I separated a few hundred, in the Dragon Boat Festival is more strongly because I want to share with you a happy Dragon Boat Festival
19、今天是中国的端午节，祝你节日快乐。
Today is the Chinese dragon boat festival, I wish you a happy festival
20、神看见你寂寞，所以他创造了你的朋友我，端午节到了，我祝愿你节日快乐，多吃粽子!
God see you lonely, so he created you friend I, the Dragon Boat Festival arrived, I wish you a happy holiday, eat more rice dumplings!
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